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 PRIMĂRIA MUNICIPIULUI PAȘCANI 

 

MINUTA 

ședinței de dezbatere publică din data de 07 martie 2025 desfășurată la sediul 
Primăriei Municipiului Pașcani 

 

Domnul  Pintilie Marius - Nicolae – Primarul Municipiului Pașcani, deschide lucrările      ședinței de 

dezbatere publică, organizată în data de 07.03.2025, ora 11:00, la sediul Primăriei Municipiului Pașcani, 

în sala de ședințe, privind Proiectul Bugetului de venituri și cheltuieli și a programului obiectivelor de 

investiții, cu finanțare de la bugetul local și alte surse de finanțare ale Municipiului Pașcani pe anul 2025, 

însoțit de Raportul de specialitate nr. 5329/25.02.2025  întocmit de Direcția Economică, Serviciul Taxe și 

Impozite Locale și Compartimentul Juridic și Contencios. 

Dezbaterea publică începe la ora 11:02. 

La dezbaterea publică participă: domnul Pintilie Marius-Nicolae-Primarul Municipiului Pașcani; 

domnul Bodoașcă Mihai- Claudiu - Viceprimarul Municipiului Pașcani; doamna Spiridon Mihaela – Iulia, 

consilier local; doamna Labonțu Angelica- directorul executiv, funcționari publici din aparatul de 

specialitate al Primarului, cetățeni ai Municipiului Pașcani, Moțanu Ioan, Romel Vântur, presa locală. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că obiectul 

prezentei ședințe de dezbatere constă în discuția despre problemele generale din Municipiul și despre 

aspectele referitoare la partea bugetară și financiară. 

 Va începe cu prezentarea generală a bugetului local, apoi pe fiecare capitol în parte, va oferi 

lămuriri despre cum a fost construit acest buget, după care urmează preluarea întrebărilor și a 

eventualelor amendamente care se vor face. 

Menționează că, din păcate, pentru anul 2025, nu există un buget la fel de bun ca în anii 

precedenți. Dumnealui precizează că norocul vine din existența unui excedent care asigură funcționarea 

unității administrativ - teritoriale și continuarea investițiilor care sunt în curs.  În acest context, dumnealui 

reliefează că statul român a alocat cote defalcate mai mici decât anul trecut, diferența fiind de 

aproximativ 3,5 milioane lei. Ca urmare a acestui lucru, administrația locală va trebui să facă tot posibilul 

astfel încât cetățenii să nu simtă diferența de bani primită de la statul român. Dumnealui precizează că 

dacă pe la jumătatea anului vor fi venituri suplimentare obținute din venituri proprii sau din eventualele 

suplimentări primite de la statul român, se vor acoperi găurile bugetare, care trebuie făcute la începutul 

acestui an, ori care determină să se înceapă bugetul acestui an cu câteva mici carențe pe anumite 

domenii. Domnul Primar al Municipiului Pașcani opiniază că funcționarea primăriei trebuie să fie 

asigurată, astfel că tot ceea ce înseamnă cheltuieli cu salarii, utilități, bunuri și servicii sunt asigurate în 

proiecția acestui buget. Dumnealui menționează că din buget s-au tăiat sume care erau alocate anumitor 

reparații, investiții pe care primăria le făcea anual. În acest sens, vor fi alocate mai puține milioane de lei 

pentru capitolul care cuprinde reparația străzilor sau pe cel care cuprinde spațiile verzi. Totodată, 

dumnealui precizează că la partea de investiții au fost asigurate, în primă fază, primele șase luni de zile, 

astfel încât șantierele care sunt în prezent deschise în Municipiul Pașcani să aibă continuitate, urmând 

ca după jumătatea anului 2025, dacă este cazul, să se facă anumite corecții. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani precizează că administrația locală este obligată să facă economii, să găsească 

soluții astfel încât cheltuiala cu funcționarea să fie minimă, iar banii să fie păstrați pentru investițiile aflate 

în curs.  
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Dumnealui reliefează pe scurt care sunt investițiile aflate în curs, printre care: finalizarea pieței din zona 

vale, finalizarea cimitirului, finalizarea utilităților la bazinul de înot etc. Acesta precizează că la investițiile 

enumerate se adaugă si cele realizate în procent de peste 90%, printre care se numără Creșa de pe 

Strada Sportului, grădinița nouă din centrul orașului, unde mai sunt cheltuieli pentru autorizațiile de la 

I.S.U., Palatul Cantacuzino al cărui șantier speră să fie repornit la sfârșitul lunii martie;  Ambulatoriul, 

pentru care mai sunt de efectuat câteva plăți. Dumnealui specifică că alegerea administrației de a 

economisi, în anii trecuți, fiecare ban a dus la realizarea unui excedent care ajută în prezent la 

continuarea investițiilor. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că dacă sunt întrebări pentru 

fiecare capitol în parte dumnealui poate răspunde. Totodată, dumnealui menționează că nu se poate 

construi decât un buget care se bazează pe încasările de anul trecut, administrație locală fiind obligată 

să respecte o lege care prevede îndrumări despre cum se construiește un buget anual la o primărie, iar 

o regulă din această lege prevede luarea afectivă a încasărilor de anul trecut, care se referă în primul 

rând la veniturile proprii, a cotelor defalcate care sunt comunicate de către Guvern, de către Consiliul 

Județean și își construiește bugetul, chiar dacă nevoia primăriei este mai mare și ar avea nevoie de mai 

mulți bani. Dumnealui precizează că dacă se va observa faptul că pe ultimul trimestru al anului 2025, un 

anumit capitol, nu este acoperit, nu reprezintă o tragedie, deoarece, în general, în fiecare an, se poate 

întâmpla și așa, respectiv că în aproape fiecare an au fost rectificări pe plus, acoperindu-se multe lipsuri, 

finanțarea ducându-se până la capăt. Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că unitatea 

administrativ-teritorială nu are arierate, pe acest capitol existând cât de cât o disciplină financiară, plățile 

fiind făcute la zi. Dumnealui specifică că  mai sunt câteva procese în instanță, dar după finalizarea 

acestora, în funcție de verdict, primăria își va achita datoriile față de toată lumea. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, precizează că bugetul va fi construit pe o sumă de 

aproximativ 155.649.000 lei, partea de cheltuială fiind de 169.339.000 lei. Dumneaei reliefează că bugetul 

este creat cu deficit, partea de cheltuială mai mare fiind asigurată, pentru partea de dezvoltare, cu  

excedentul realizat în anul 2024, în valoare de 14.290.000 lei. Doamna director executiv menționează că 

bugetul este creat întotdeauna pe execuția anului precedent, la ceea ce înseamnă partea de venituri 

proprii, cele încasate din impozite și taxe locale, partea variabilă fiind cea de cote, care vine de la 

impozitele statului și cuprinde impozitul pe venit și sumele realizate din TVA, acestea din urmă având în 

general destinație specială, fiind alocate pentru finanțarea învățământului și pentru finanțarea cu 

preponderență a asistenței sociale. Doamna director economic reliefează că acesta este un buget creat 

pe principiul prudenței, din cauza contextului național care impune acest lucru, de aproximativ doi ani 

existând ordonanțe care au restricționat partea cheltuielilor.  În același context, doamna director economic 

precizează că se încearcă cu celeritate rezolvarea investițiilor și respectarea angajamentelor create, a 

contractelor care sunt încheiate cu furnizorii pentru investiții, partea de funcționare fiind asigurată cu 

prioritate. Dumneaei menționează că bugetul este realizat la modul general, se așteaptă trimestrialitatea 

pe partea cotelor și modul lor de repartizare, pentru a se putea face un buget  detaliat. Totodată, doamna 

director economic reliefează că acesta  este un buget inițial, pe parcursul anului realizându-se rectificări. 

Dumneaei precizează că răspunde la întrebări detaliate. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că bugetul 

este axat pe investiții. În acest context, dumnealui menționează că din suma de 155.649.000 lei, care 

alcătuiește bugetul,mai mult de jumătate, este alcătuită din fonduri europene sau fonduri guvernamentale, 

fără acestea din urmă administrația locală nedescurcându-se să realizare investiții în Municipiul Pașcani. 

Totodată, domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani specifică  că majoritatea proiectelor de investiții sunt  
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spre final, de aceea presiunea este mare, unitatea administrativ-teritorială trebuind să-și asigure partea 

de cofinanțare.Dumnealui precizează că la sfârșitul anului multe șantiere vor fi închise, ca urmare a 

acestui lucru, va trebui închisă și partea care cuprinde cheltuielile neeligibile. Dumnealui reliefează că 

sunt prevăzute sume pentru tot ceea ce înseamnă funcționare, acestea activități fiind asigurate în 

totalitate. Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani precizează că se fac investiții și la Spitalul Municipal 

de Urgență, continuându-se cu centrala și cu documentațiile tehnice care sunt suportate din bugetul local. 

Dumnealui menționează că mai sunt investiții care sunt suportate integral din bugetul local și care trebuie 

finalizate anul acesta, printre care Parcul Riama. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, dă citire câtorva investiții care 

sunt în curs de derulare sau sunt propuse a fi începute în acest an. În acest sens, dumnealui precizează 

că la Capitolul Învățământ se regăsesc următoarele investiții: creșterea eficienței energetice la Grădinița 

cu Program Prelungit Nr. 2, situată pe Strada Sportului, unde s-a semnat un contract adițional, râmând 

de executat o sumă de 40-50 de mii de lei, câteva aspecte legate de liftul pentru alimente și instalația 

electrică care deservește acest lift; revitalizarea municipiului Pașcani prin modernizarea infrastructurii 

educaționale, care se referă la grădinița din centrul orașului, unde mai sunt de realizat câteva dotări; 

alocarea unei sume de bani, drept cofinanțare în echivalent de 10%, pentru Liceul Tehnologic „Mihai 

Busuioc” Pașcani; renovarea energetică  a Corpurilor trei și patru ale Colegiului Tehnologic de Căi 

Ferate „Unirea” Pașcani; renovarea energetică a Corpului B al Liceului Teoretic „Miron Costin” Pașcani;  

renovarea energetică a clădirii Liceului Tehnologic Economic „Nicolae Iorga” Pașcani; renovarea 

energetică a Școlii Gimnaziale „Ion Creangă” Gâștești, achiziția de lucrări fiind pe final.  

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că toate cele 

patru proiecte menționate de domnul primar sunt realizate prin PNRR. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că tot la 

Capitolul Învățământ, în Nota de Fundamentare, sunt incluse următoarele investiții: terenul de sport de la 

Liceul Teoretic „Miron Costin”; documentația pentru Grădinița cu Program Prelungit Nr. 3; un rest al 

sistemului de supraveghere de la Școala Gimnazială „Iordache Cantacuzino” Pașcani; sistemul de 

iluminat al sălii de sport  de la Colegiul Național „Mihail Sadoveanu” Pașcani, respectiv documentația 

tehnică pentru acest colegiu, care urmează a fi deschisă, fiind semnat contractul de proiectare, 

finanțarea realizându-se prin programul european ADR Nord-Est. Dumnealui precizează că la Capitolul 

Sănătate sunt cuprinse următoarele: Ambulatoriul de la Spitalul Municipal de Urgență Pașcani; dotări 

împotriva infecțiilor nosocomiale. În același context, dumnealui menționează că pe partea listei de 

investiții au fost alocați bani pentru documentația tehnică la nivel de studiu de fezabilitate pentru 

Compartimentul de Primiri Urgențe. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, precizează că tot ce face primăria, ca investiție,  

pentru Spitalul Municipal se va regăsi pe documente, dar suplimentar, la această instituție, ca transfer, 

pe partea de dezvoltare, au fost asigurați 1.500.000 lei, sumă din care trebuie realizată, prin contract, 

centrala termică. Dumneaei menționează că se va veni cu o completare pentru documentația rezervei de 

apă. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, reliefează că ar trebui trecută 

acum și rezerva de apă, pentru a se încadra în suma menționată de doamna director economic. 

Dumnealui precizează că azi a discutat cu dumnealor pentru a începe cu rezerva de apă. 

Se vorbește concomitent. 
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Doamna Labonțu Angelica, director executiv, precizează că suma menționată se va regăsi la 

partea de dezvoltare, la Transferuri.   

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că la Capitolul 

Sport Cultură- Culte sunt incluse următoarele: Palatul Cantacuzino; patru terenuri de sport pentru care 

sunt  pregătite documentațiile, teren de sport în curtea Școli Gimnaziale Gâștești, teren de sport în 

Curtea Școlii Gimnaziale Lunca, teren de sport în curtea Școlii Gimnaziale Blăgești, teren de sport, cu 

profil de tenis de câmp, în curtea Școlii Generale Nr. 5 Nicolae Iorga; teren de tenis în curtea Grădiniței 

cu Program Prelungit Nr. 3 din zona vale. Dumnealui specifică că este foarte important să se facă aceste 

terenuri și în suburbii, deoarece copiii din aceste zone nu au nicio variantă, spre deosebire de cei din 

zona urbană care cât de cât mai au acces la un teren de joacă. Totodată, domnul Primar al Municipiului 

Pașcani precizează că intenția de viitor este de a se amenaja un loc de joacă special destinat copiilor  

mai mici, până în maxim 12 ani, astfel încât să se creeze mini zone de divertisment, de relaxare. 

Dumnealui menționează că tot la acest capitol, pe lista de investiții se află și sistemul de alarmare de la 

Căminul Cultural Lunca, respectiv branșamentele electrice de la acest cămin. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani precizează că la Capitolul 70 – Servicii pentru Dezvoltarea Publică și Locuințe sunt 

incluse următoarele: document pentru revitalizarea zonelor și spațiilor dezurbane degradate; elaborarea 

PUZ; expertize tehnice, altfel de documentații; sunt alocați 100.000 lei pentru plata eventualelor 

branșamente la apă și canalizare; capetele de străzi care nu au fost prinse de cei de la ApaVital; alte 

echipamente la instalații diverse la seră, plus sume mici alocate pentru alte dotări, în funcție de nevoi la 

gospodărie comunală.  

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că la acest 

capitol este o completare la dotările parcului de joacă, unde s-a alocat suma de 180.000 lei. Dumnealui 

menționează că s-a început un program de reabilitare a tuturor locurilor de joacă din municipiu, cu 

echipamente noi, suprafață de tartan. Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani reliefează că se va 

identifica încă un loc de joacă care va fi renovat complet. Dumnealui adaugă că, din păcate, doar un loc 

de joacă mai poate fi făcut anul acesta. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că în lista de 

investiții se regăsesc: Parcul de la Riama, zona vale, care este bugetat, pentru început cu două milioane 

jumătate lei; extinderea iluminatului public din zona cartierelor, dintre străzile principale; stațiile de 

reîncărcare pentru autovehicule electrice, proiect finanțat prin PNRR, suma alocată este de 380.000 lei; 

elaborare și actualizare în format gis a informațiilor de amenajare a teritoriului, proiect finanțat prin 

PNRR; creșterea eficienței energetice la rezidențiale (*neinteligibil); e-ticketing-ul la transportul în comun 

din zona vale; diferența pentru stațiile de reîncărcare; suma de 30.000 lei este alocată pentru sistemul de 

supraveghere; lacul Peștișorul, deocamdată doar pentru partea de documente și consultanță; punctele 

de aprindere ale sistemului de iluminat; piața vale; cimitirul; demolarea coșului de fum de la centrala 

blocului C11; câteva construcții de la serele primăriei care trebuie demolate; suma de 5000 lei este 

alocată pentru finalizarea sistemului de irigat din centrul orașului; branșamentele la bazinul de înot. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, precizează că la Capitolul 74 – Mediu, sunt 

prevăzute insulele ecologice finanțate prin PNRR.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, specifică că la Capitolul 84 – 

Transporturi s-a lăsat un rest pentru sensul  de la str. Dragoș Vodă cu str. Crinilor și str. Moldovei; toate 

străzile pentru care s-a dat comanda și s-a primit doar documentația; s-au lăsat bani pentru realizarea  
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unui sens giratoriu la intersecția străzii Avram Iancu (intrarea de la Blăgești); sunt alocați bani pentru SF-

uri și amenajare la alte trotuare din municipiu; modernizare de străzi. Dumnealui precizează că o parte 

dintre investițiile prezentate sunt în șantier, iar de o  altă parte intenționează să se ocupe. Domnul Primar 

al Municipiului Pașcani menționează că treburile se vor face în funcție de capacitatea primăriei de a 

produce bine multe documente, deoarece sunt puțini salariați, spre exemplu, la Serviciul Tehnic și 

Investiții sunt doar trei angajați și ar trebui să fie cinci, la Compartimentul Achiziții situația s-a mai 

îmbunătățit în anul precedent, la Compartimentul Patrimoniu și Contracte sunt doar doi oameni. 

Dumnealui precizează că și-ar dori să se facă mai multe lucruri, dar nu există mult personal și nici multe 

cofinanțări care să permită deschiderea multor șantiere. Domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează 

că dacă ar fi să se analizeze și alte oportunități, acestea ar fi, spre exemplu fondurile norvegiene, dar se 

întâmpină diverse probleme. Dumnealui precizează că se vor strădui să se atragă bani și să facă cât mai 

multe șantiere în Municipiul Pașcani.  

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, propune schimbarea unghiului 

intersecției dintre strada Ion Creangă cu strada Moldovei (spre localitatea Boșteni), deoarece este greu 

de circulat în zona menționată.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că intersecția 

menționată va fi amenajată, pentru că i-a propus proiectantului să facă ceva. Dumnealui menționează că 

și-ar dori un sens giratoriu în zona indicată, deoarece acesta ar tempera circulația. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, reliefează că sunt șoferi care depășesc 

viteza legală și pe distanța dintre sensurile giratorii din oraș, astfel un sens giratoriu nu este neapărat un 

limitator, ci ține mai mult de educația fiecărui șofer. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că dacă nu e sens 

giratoriu, să se facă o bandă de acumulare astfel încât în momentul virării stânga, spre localitatea 

Boșteni, să nu fie blocați șoferii din spate. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, reliefează că  la linia 24 – Impozite și 

Taxe pe Bunuri și Servicii, există o diferență între suma prevăzută în buget anul trecut și cea de anul 

acesta. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că sunt acele 

cote din TVA pentru echilibrarea bugetelor locale pe care anul acesta primăria nu le-a  primit. Dumnealui 

menționează că acestea nu sunt venituri proprii. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă ce înseamnă contribuția 

persoanelor beneficiare specificată la linia 52. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că acestea 

înseamnă contribuția pentru cantina de ajutor social. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, răspunde că cei care sunt beneficiarii cantinei de 

ajutor social sunt persoane care au un cuantum al veniturilor și legea obligă ca într-o anumită proporție 

să contribuie și ei, adică masa nu este asigurată integral. 

 Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că la cheltuielile de 

personal este o suplimentare cu suma de 2 milioane lei, care se regăsește și la cheltuielile cu asistența 

socială. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, răspunde că sunt asistenții personali care au 

calitatea de salariați. Dumneaei precizează că pe titlul 10 sunt prevăzute salariile, iar pe titlul 57 sunt 

prevăzute indemnizațiile. 
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Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că asistenții 

personali sunt angajații primăriei.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că Primăria 

Municipiului Pașcani are în prezent aproximativ 110 salariați care sunt asistenți personali pentru 

persoanele cu dizabilități. Dumnealui reliefează că s-a mărit salariul minim, fapt care impune ca primăria 

să-și bugeteze sume astfel încât oamenii să-și primească salariile.  

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, răspunde că influența creșterii per total la nivelul 

anvelopei fondului de salarii vine din acest motiv, cotele alocate pentru plata salariilor persoanelor care 

asigură asistență personală are influențe date, în mod special, de salariul minim.  

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că la linia 18 este prevăzut 

un fond de rezervă care anul trecut nu era.  

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, răspunde că acest fond a fost prevăzut și anul 

trecut, deoarece, prin lege, este obligatoriu să se constituie un fond de rezervă la dispoziția autorităților 

locale pentru a susține și a ajuta alte autorități locale în cazul în care o entitate de acest tip are o 

problemă. Dumneaei specifică că în urmă cu trei sau patru ani, din acest fond, suma de 10.000 euro a 

fost alocată unității administrativ- teritoriale din localitatea Ialoveni, din Republica Moldova. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă dacă dobânzile prevăzute la 

linia 129 nu sunt legate de rate. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, răspunde că dobânzile vor fi găsite la Capitolul 

55, ratele vor fi găsite la Capitolul 81. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă de ce bursele pentru elevi 

apar cu 0. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, răspunde că bursele elevilor se asigură de 

Inspectoratul Școlar. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că  s-a 

modificat legea, bursele se dau direct la școală, nu mai acordă prin intermediul primăriei. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, răspunde că salariile și bursele elevilor se dau de 

Inspectoratul Școlar, acestea nu mai trec prin bugetul unității administrativ-teritoriale. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă dacă sunt burse pentru elevii 

cu rezultate bune, olimpici, cu note de 10. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că aceștia 

sunt prevăzuți în programul activități, se păstrează. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, menționează că membrii Compartimentului Sport, 

Cultură, Culte au activități în acest sens. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă dacă ar putea participa și alte 

unități administrativ-teritoriale la suportarea costurilor serviciilor medicale de la Spital. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu există 

cadru legal pentru această situație. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că sunt pacienți 

care vin la Spitalul Municipal de Urgență Pașcani, dar trebuie ca acesta să fie pregătit pentru a-i trata în 

municipiu, fără a fi trimiși în altă unitate medicală, iar abia ulterior să se ceară banii de la Casa de 

Sănătate pentru a se face venituri care să asigure salariile, utilitățile, dezvoltarea. Dumnealui reliefează 

că marele avantaj îl constituie existența Compartimentului de Primiri Urgențe, așa cum este el, la care se  

 



 
Redactat: N.E.D.   7 

Nr. ex.: 1  

adaugă și arealul din jurul orașului, care este destul de mare. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

precizează că nu este cadru legal pentru a solicita altor unități administrativ- teritoriale să contribuie cu 

sume de bani pentru spital, respectiv că aceștia trebuie să respecte aceleași restricții financiare și nu vor 

avea de unde să aloce sume de bani. Dumnealui opiniază că dacă lucrurile s-ar pune la punct mai bine 

la punct Spitalul Municipal Pașcani, acesta ar funcționa bine, ar avea banii necesari pentru toate nevoile, 

inclusiv pentru dezvoltare. Domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează că Spitalul Municipal de 

Urgență are un excedent financiar, aspect care indică că unitate medicală se află într-un echilibru 

financiar. În același context, dumnealui precizează că nu sunt arierate, sunt stocuri de medicamente, 

plățile la facturile curente sunt efectuate, rămâne ca aceștia să se perfecționeze în continuare. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, menționează că i-a atras atenția și 

precizarea referitoare la înnoirea parcurilor de vehicule. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că sunt bani 

care au rămas din programul local pentru rabla. Dumnealui precizează că a fost finanțare pentru 150 de 

vehicule, în prima etapă de la deschiderea programului au fost până în 80 de vehicule,  au rămas bani în 

cont, deoarece cei de la AFM nu mai deschid. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că ar trebui să se 

cumpere o mașină pentru primărie, deoarece sunt mulți angajați ai primăriei care folosesc mașina 

personală în interes de serviciu, iar acest lucru nu este corect. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că este o 

mașină a primăriei, dar este dată celor de la Asistența Socială.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că membrii Unității 

de Monitorizare a Serviciilor Publice au o mașină de marca Logan, care este veche și nu mai face față. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, menționează că cei de la 

Serviciul Urbanism și Amenajări Teritoriale merg la toate recepțiile cu mașina personală. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că dumnealui și 

domnul viceprimar se deplasează mereu, în afara localității, în interes de serviciu, cu mașina personală. 

Dumnealui reliefează că nu se plânge de acest lucru, dar se gândește la colegii dumnealui, deoarece 

acest fapt nu este normal.  

 Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că, pe lângă investițiile care 

se fac în oraș, impactul direct asupra dumnealui îl are curățenia din oraș și trotuarele stricate. Dumnealui 

precizează că a observat doi domni de la salubritate care scoteau gunoiul din coșuri fără a utiliza 

mănuși. 

 Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că aceștia au 

fost instruiți și echipați corespunzător, este alegerea lor dacă vor sau nu să folosească mănuși. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că în zona vechii librării, 

este un stâlp de iluminat, iar trotuarul din jurului acestuia este deteriorat.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că primăria face 

trotuare în funcție de câte venituri are.   

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, specifică că trotuarele nu sunt vechi și 

cu toate astea sunt foarte căzute. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează  că s-au făcut 

investiții pe ele. 
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Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că așa este, nici 

dumnealui nu înțelege de ce asemenea probleme există doar în România, în condițiile în care au făcut 

trotuare și alte state. Dumnealui precizează că nici constructorilor nu le convine să se ducă de două sau 

de trei ori să repare un trotuar. Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că ori nu e bună 

metodologia, ori tehnica. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, reliefează că atunci când s-au montat 

trotuare în proximitate casei dumnealui, pe partea opusă lucrătorii au efectuat bătăile cu utilajul 

corespunzător asupra pavelelor, dar pe partea casei dumnealui nu s-a mai realizat acest lucru. 

Dumnealui precizează că treaba era în regulă dacă constructorul făcea treaba bună de la început cu 

substratul și nu făcea economie. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că recunoaște 

existența acestor probleme și subliniază că acestea îi deranjează și pe dumnealor.  

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că s-au început 

activitățile de curățenie, iar la reparații personalul este mai redus.  

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă cu ce ajung oamenii de la 

salubritate pe sectoare. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că aceștia au niște 

puncte, în zona deal și zona vale, de acolo își iau dotarea și ulterior își fac zona. 

Se discută aspecte în afara bugetului. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă ce se mai întâmplă cu cimitirul 

vechi, dacă se mai face un regulament. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că se va încerca să 

se facă destul de repede, deoarece curând este gata cimitirul nou. Dumnealui precizează că se face 

inventarierea, în sensul că se primesc în continuare  informații de la cei care au morminte acolo. Domnul 

Primar al Municipiului Pașcani reliefează că, al un moment dat, va exista un proces prin care să fie date 

documente. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă de ce se prevede în inventar 

că e necesară o anumită sumă pentru a se termina lucrările de la cimitir și piața vale, dar s-a pus suma 

doar parțial. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că s-a pus o sumă 

mai mică decât cea necesară pentru a se asigura că până în luna iunie-iulie există o sumă pentru a plăti 

ceva, iar spre sfârșitul anului se vor lua bani dintr-o parte și se vor pune în altă parte. Dumnealui 

precizează că pentru toate proiectele ar fi necesară suma de 30 milioane de lei, dar primăria are doar 14 

milioane de lei. În același context, dumnealui reliefează că problema este că s-au alocat  cu trei milioane 

jumătate de lei mai puțin  

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, precizează că la investițiile precum piața și cimitir 

plata a fost acoperită din împrumut, iar diferența vine de pe buget local. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, menționează că a înțeles că ideea de 

spitalele CFR se va desființa. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, precizează că Spitalul CFR nu este în subordinea 

primăriei. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că dacă Spitalul CFR 

se închide îl preia primăria. 
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Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, menționează că ideea nu e că acestea 

nu vor mai fi deloc, ci că vor fi preluate de Ministerul Sănătății.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că nu are 

importanță dacă își schimbă proprietarul, dacă e la un minister sau altul, important este ca acesta să își 

continue activitatea. Dumnealui menționează că, în situația în care, proprietarul va spune că va închide 

spitalul, va interveni primăria ca municipalitate. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă dacă se mai întâmplă ceva cu 

centru de recoltare sânge. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că s-a dat 

Hotărârea de Consiliu Local, s-au dat cheile, s-a predat calea de acces. 

Doamna Labonțu Angelica, director executiv, precizează că aceasta e o societate privată și are 

liberul arbitru să facă cum vrea. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă ce se întâmplă dacă societatea 

privată termină lucrările.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că primăria i-a ajutat 

și își dorește să îi va ajute în continuare. Dumnealui reliefează că primăria s-a asigurat că nu există 

nimic ce i se poate reproșa, iar dacă nu s-a mai întâmplat nimic înseamnă că ei s-au oprit pe loc, nu au 

fost împiedicați de administrația locală. 

Domnul Vântur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, mulțumește pentru răspunsurile primite. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, le mulțumește tuturor pentru   

prezența în cadrul dezbaterii.  

   

         Dezbaterea publică se încheie la ora 12:00 

 

     PRIMARUL MUNICIPIULUI PAȘCANI,               

     PINTILIE MARIUS - NICOLAE                                                                                                                                                                                                                                            
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